
Aan de leden van de Gemeenteraad                                                                                                                      
van De Fryske Marren                                         
Joure                                                                                                                             

Onderwerp:  keuze “de Stuit locatie voor Brûsplak Joure” (zaaknummer Z.864824).

 

Joure, 5 oktober 2021.

Geachte heer, mevrouw,

Graag willen wij u, in verband met bovenvermeld onderwerp, het volgende laten weten.

Wij – mijn vrouw en ik – wonen al enige tijd aan de E.A. Borgerstraat, vrijwel tegenover “De Stuit”.                        
Wij weten inmiddels uit ervaring met welke problemen wij op dit moment op deze locatie te maken 
hebben.                                                                                                                                                           

Wij betwijfelen daarom zeer of De Stuit wel de beste keuze is voor Het Brûsplak.    

De projectgroep hebben wij enkele maanden geleden al te kennen gegeven, dat wij bezorgd zijn over 
deze ontwikkeling.                                                                                                                                                                            
Onze bezorgdheid  richt zich met name op de forse uitbreiding van het aantal gebruikers van de Stuit.                                                                                                                                              
Het draagvlakonderzoek laat daar geen misverstand over bestaan.                                                            
Dit legt een onverantwoord hoge druk op de omwonenden.                                                                  
Dezen worden geconfronteerd met een toename van geluidsoverlast, verkeershinder/-lawaai, meer 
overlast van hangjongeren en een (nu al) frustrerend parkeergedrag van de bezoekers van De Stuit.  

Met als gevolg:  achteruitgang van het woonplezier en -klimaat en (niet minder belangrijk)  naar 
verwachting waardedaling van de woningen (planschade).    

Eén aspect willen wij nog graag toelichten:  het parkeren !!

Hierover maken wij ons eveneens ernstig zorgen.                                                                                                              
De huidige situatie is nu al uitermate frustrerend.                                                                                         
Het tussen It Haskerfjild en De Stuit geplaatste P-bord, waarop staat aangegeven waar bezoekers van 
De Stuit hun auto’s dienen te parkeren, wordt op grote schaal genegeerd.                                                                                                     
Vrijwel dagelijks worden de parkeerplaatsen vóór de woningen bezet door bezoekers van De Stuit, 
zowel door de trainers als door de sporters/bezoekers.                                                                                                                                                
Vaak zijn dit dan ‘langparkeerders’.                                                                                     

Wij vragen ons ook af of deze locatie - ná realisatie van het bouwplan - voldoende parkeercapaciteit 
heeft en of daarmee wordt voldaan aan de wettelijke parkeernorm.

Wij verwachten van u, dat u bij de besluitvorming rekening zult houden met het belang van de 
bewoners i.c. de aanwonenden, dat zij zonder belemmering gebruik kunnen blijven maken van het 
parkeervak voor hun eigen woning.                                                                                                                                                           



U heeft de middelen om dat mogelijk te maken.

Graag wil ik in dit verband verwijzen naar de situatie aan de Parkstraat te Lemmer, waar borden zijn 
geplaatst met de tekst: “parkeren alleen voor bewoners”.                                                                         
Wellicht dat dit ook aan de E.A. Borgerstraat  effect zou kunnen hebben.                                           
Mocht deze aanpak niet tot resultaat leiden, dan zijn wellicht aanvullende maatregelen mogelijk 
waarop door de overheid gehandhaafd kan worden.

Wij hopen, dat wij bij u gehoor zullen vinden voor onze zorgen en dat u naar bevind van zaken zult 
besluiten.

Met vriendelijke groet,                                                                                                                                                       
S. Hoogeveen                                                                                                                                                          

 

 

 


